





000 0000 000 (00000000) 00 000 00000 000000 000 00000 00,  
00 0000 00 00 000000 00 000 00000 00000 000000 (00000000000 00:000) 000 (00000000000) 0000 00  
0000 00 00 “00 00 0000 00” 00 000000 0000 0000 00 0000 00 00000 0000 00000 0000 0000 0000 00 00  
0000000 00 000000 00 000000 00 00 00000 00000000000 000000 00 0000 00000 00000 0000 0000 00 000000  
00000 00000000000 00 00 00000000 00 0000000 0000000000 00 000000 00 00000 0000 00000 0000000  
00000000 00000 00000 00 00000 00, 00 00000 00 0000 00000 00 000000000 000000 000000000 00 00000000 00  
000000 00000 00 00000 00000 00 00 0000 00000 00000 00000 00000 00000 00000 00000 00000 00000  
00 00000000 00 0000 00000 000000 00 00000000000 00 00 00000 00, 00 0000  
00000 00000 00 0000 000000 00 00 0000000 00000 00 0000000000 00 00 00000 00, 00 0000  
00000 00000 00 0000 000000 00 00 0000000 00000 00 000000000 00 000000000 00 000000000 00  
000000 00000 00 00000 0000000 000000 00 00000 00 000000 0000000 000000 00 00000 00!

0000000000000 00 000 000000000 0000 0000 0000 0000, 000000 00000 0000 00 00000 000000000 00 00 00  
000 0000000000000 00000 00000 0000 0000 0000, 0000000 0000000000 00 0000000000 00 0000 00000 00000  
0000000000000 000000 00000 0000 0000000000 00 0000 00 00000000000 00 000000000 00 000000 00000 00  
00000 0000000 00 0000000 0000000000 00 00000 000000000000 00 00000 000000, 00000 00000000 00  
00000000 00 00000000000 00000 00 000000 00000 00000 00000 00000 00000 000000 000000 00000 00000  
00000000 000000 00000 0000 00 00000 00000 000000000 0000 00000000 00 00000 0000 00 000-0000000  
00000000 0000000000 00000 00000 0000, 00000000 00000 00 000000000 00000 00 0000 0000 00 00000 0000 00  
0000 00 00 000000 0000, 00 00000 00000 00 000000000 00 00000 000000000 000000000 0000 000000 00 0000  
0000 00000 000000000 000000 000000 000000 00 00 00000000000 00 00000 00000 00 00000 0000 00000  
000000000 00000 00000 0000000000 00 00000000 000000 0000 00 00 00000 000000000 00 00 00 00  
0000000000 00000 00000 000000000 00 0000000000 00000 00 000000 00 00 00000 0000000000 0000000000 00  
00000 00000 0000 00000 00000000 00000 00 00000 00 00 0000000000 0000 00000 0000 0000000000 00

00000 00000, 0000 000000000 00000 0000 00 00000000 00 0000 00000 00 (000000 00 0000000 0000) 0000 00  
00000 00 00000 00 00 0000 00000 0000, 00 00 00000 00 0000000000 00 000000000 00 00000 00000 0000 00  
00000 0000 000000 0000 00 0000000000 000000000 00000 0000, 00 00000 00000000 0000 00000  
000000 0000, 000000000 0000000 00000 00 000000 00 00000 00000 00000 00 (00000 00000 00:00)  
0000 0000000 00 000000 00 00000000 00 000000 00 000000 000000000000 0000 0000 0000000000, 00 000000 00 00000  
000000 0000, 0000000000 000000 00000 00 000000 00 00000 00000 00 (00000 00000 00:00) 0000 0000000 00  
00000 00 00 00000000 00 00000000 00 00000 00. 0000000 00 00000 00 00 0000000000 00000 0000 0 00000, 00

你現在是否正感到有些迷茫或不知所措，不知道該往哪個方向走？如果你正在尋找一個能幫助你找到方向、建立信心、並與神建立更深關係的地方，那麼請參加我們的課程。這不僅是一個學習的機會，更是一個心靈的旅程。

在我們的課程中，我們將一起探討聖經的奧秘，了解神的旨意，並學習如何在生活中實踐。無論你是剛信主的新信徒，還是尋求更深屬靈生命的基督徒，我們的課程都為你量身定做。我們將通過講道、小組討論、禱告和實踐來學習，讓你在真理中找到力量。課程內容包括：聖經的權威性、如何正確理解聖經、靈性操練、禱告的意義、以及如何在日常生活中活出基督的樣式。歡迎所有對信仰有興趣的人參加，我們期待與你相遇。

此外，我們還提供多種形式的課程，包括視頻、音頻、以及現場講座，以滿足不同學習者的需求。如果你無法參加現場課程，我們也有錄播課程供你隨時隨地學習。我們的目標是幫助你建立一個堅固的信仰基礎，並活出豐滿的生命。如果你有任何問題或需要幫助，請隨時與我們聯繫。我們是神的教會，我們是神的家。讓我們一起在真理中成長，在愛中合一。

最後，我們想提醒你，信仰是一條長途旅程，需要耐心和堅持。不要因為困難而放棄，因為神的恩典是夠用的。祂會與你同在，引導你走出黑暗，進入光明。如果你已經準備好，請加入我們的課程，開始你的信仰之旅。這是一個改變生命、改變未來的機會。讓我們一起邁出第一步，尋求神的旨意，活出祂的呼召。我們期待著與你同行，直到天邊。







When we are born again, we receive the Holy Spirit who dwells in us. He is the source of our spiritual life and the power of our sanctification. He is the one who leads us into truth and teaches us all things that the Father has said to Him. He is the one who comforts us in our trials and helps us to overcome our sins. He is the one who gives us the fruit of the Spirit, which is love, joy, peace, patience, kindness, goodness, faithfulness, gentleness, and self-control. He is the one who empowers us to live in obedience to the Father and to glorify Him in all things.

When we are born again, we receive the Holy Spirit who dwells in us. He is the source of our spiritual life and the power of our sanctification. He is the one who leads us into truth and teaches us all things that the Father has said to Him. He is the one who comforts us in our trials and helps us to overcome our sins. He is the one who gives us the fruit of the Spirit, which is love, joy, peace, patience, kindness, goodness, faithfulness, gentleness, and self-control. He is the one who empowers us to live in obedience to the Father and to glorify Him in all things.

**Dz**

When we are born again, we receive the Holy Spirit who dwells in us. He is the source of our spiritual life and the power of our sanctification. He is the one who leads us into truth and teaches us all things that the Father has said to Him. He is the one who comforts us in our trials and helps us to overcome our sins. He is the one who gives us the fruit of the Spirit, which is love, joy, peace, patience, kindness, goodness, faithfulness, gentleness, and self-control. He is the one who empowers us to live in obedience to the Father and to glorify Him in all things.

When we are born again, we receive the Holy Spirit who dwells in us. He is the source of our spiritual life and the power of our sanctification. He is the one who leads us into truth and teaches us all things that the Father has said to Him. He is the one who comforts us in our trials and helps us to overcome our sins. He is the one who gives us the fruit of the Spirit, which is love, joy, peace, patience, kindness, goodness, faithfulness, gentleness, and self-control. He is the one who empowers us to live in obedience to the Father and to glorify Him in all things.









0000000 000 000000 000 00000 000 00 0000 00 0000 0000 00000000 00000 0000 000 00 00000 0000 00 00 0000 00000000 0000 00000 00, 00000 0000 0000000 00000 00000000 00000000 0000 0000 00000 00, 00 00000 00000 00000 00000 00000 00000 0000 0000 00000 0000 00 00000 0000 00 00000 00000 00000 00000 00000 00000 00000; 000000, 00000 00 00 0000 00 00000 00000000 00000 0000000 00 00000 0000 00 0000000 00000 00000000”